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Spørsmål om  om trafikktall 2015 og om elsykkel strategi

 

 

I løpet av dette fylkestinget skal vi mellom annet drøfte strakstiltak mot luftforurensingen i Bergen. Dette er
en viktig sak, men like viktig som strakstiltak er den langsiktige utviklingen i trafikktall og den langsiktige
løsningene på problemet.   I denne forbindelse har jeg og MDG følgende spørsmål til fylkesordføraren:

 

1.       Hvordan har utviklingen i biltrafikken i Bergen vært de siste årene‐ inklusiv 2015?
2.       Hvordan har utviklingen i antall syklende i Bergensområdet vert de siste årene‐ inklusiv 2015?
3.       I hvilken grad har fylkeskommunen analysert og utviklet en strategi for elsykkel sitt potensiale i

arbeid med klima og luftforurensing i Bergen og Hordaland?


